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Skrivelse till regionstyrelsen samt för kännedom till hälso- och sjukdomsnämnden 

Det är högt tryck på ungdomsmottagningarna i Kronoberg. I höstas 
rapporterades att väntetiden på att få träffa en kurator var en till två månader.1 
 
För att möta upp behovet behöver fler kuratorer anställas. Föreningen för 
Sveriges ungdomsmottagningars (FSUM) beräkningar visar att Kronobergs län 
skulle behöva 7,2 kuratorer. I höstas hade ungdomsmottagningarna i vår region 
3,5 kuratorstjänster, alltså mindre än hälften av vad som enligt FSUM krävs för 
att möta ungdomars behov av samtal. 
 
Ska vi lyckas minska den psykiska ohälsan hos barn och unga och inflödet till 
Barn- och ungdomspsykiatrin måste vi jobba bättre med helheten. Vi behöver 
satsa mer på förebyggande och snabba insatser som når flertalet. Här spelar 
möjligheten till samtal via ungdomsmottagningarna en stor roll, inte minst för 
att fånga upp och minska psykisk ohälsa bland tonåringar och unga vuxna. 
 
Med bakgrund av ovan föreslår Socialdemokraterna att: 

▪ Ungdomsmottagningarna i Kronoberg ges resurstillskott för att nå minst 
7,2 kuratorstjänster eller annat antal kuratorstjänster som verksamheten 
bedömer är rimligt för att möta ungdomars behov av samtal under 2023. 

▪ Resurstillskott för att nå minst 7,2 kuratorstjänster eller annat antal 
kuratorstjänster som verksamheten bedömer är rimligt för att möta 
ungdomars behov av samtal arbetas in i budget 2024. 

 
Resurstillskottet för 2023 kan förslagsvis tas från regionstyrelsens utrymme för 
oförutsedda händelser. 
 
Henrietta Serrate (S) 
2:e vice ordförande i regionstyrelsen 

                                                 
1 Månader lång kö till kurator i höst – behövs dubbelt så många - P4 Kronoberg | Sveriges Radio (länk hämtad 2023-03-15) 

https://sverigesradio.se/artikel/maria-tjelander-kurator-hinner-inte-fanga-upp-unga-nar-de-mar-som-samst

